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Prezydent Miasta Konina 
Piotr Korytkowski 
Plac Wolności 1 
62-500 Konin 

 
 

Interpelacja ws. współpracy miasta z uczelniami  w zakresie  
nowoczesnych technologii i smart city 

 
 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku  

z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 16, poz. 95), zwracam się do Pana z pytaniami:  

 

1. Jak wyglądała dotychczasowa współpraca władz miasta z uczelniami wyższymi oraz          

centrami transferu technologii, w obszarach związanych ze smart city, a także we            

wdrażaniu innowacyjnych technologii dla usprawniania funkcjonowania miasta,       

poprawy jakości życia mieszkańców i ochrony środowiska? 

 

2. Czy prowadzona jest obecnie współpraca z uczelniami w zakresie implementacji          

nowych rozwiązań naukowych, powstałych w wyniku prac badawczo-rozwojowych        

na uczelniach wyższych? Jeśli tak, to z jakimi uczelniami prowadzona jest taka            

współpraca, a także jakie są to technologie i projekty badawczo-rozwojowe? 

 

3. Czy władze Konina planują w najbliższym czasie zacieśnienie współpracy,  

w szczególności w zakresie implementacji nowoczesnych rozwiązań       
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technologicznych, mogących służyć mieszkańcom Konina? Jeśli tak, to z jakimi          

podmiotami?  

 

4. Czy i ile nowoczesnych technologii, utworzonych na uczelniach wyższych udało się           

wdrożyć na stałe do systemu miejskiego Konina, a także jakie to były technologie  

i przez jakie uczelnie zostały one opracowane? 

 

5. Czy władze Konina planują wdrożenie specjalnej, długoterminowej strategii        

współpracy z podmiotami, których dorobek mógłby przynieść wymierne korzyści         

dla lepszego i bardziej nowoczesnego rozwoju miasta? 

 

Innowacje powstałe na uczelniach wyższych mogą znaleźć zastosowanie w tworzeniu          

lepszej i nowocześniejszej konińskiej infrastruktury czy też w zarządzaniu zielenią miejską  

a w szerszej perspektywie mogą wpływać na innowacyjność regionu i postrzeganie naszego            

miasta.  

.  

 

Z wyrazami szacunku 

Emilia Wasielewska 

Radna Miasta Konina 

 


